
      

 

Årsmelding for motorsportgruppa 2020 

 

 

1. Styret: 

Leiar:    Håvard Nilsen 

Sekretær/kasserar:  Rune Gram 

Styremedlemmar:  Ove Birger Røneid, Hilde Johanne Myklebust 

 

2. Styremøter:  

Det er arrangert 2 styremøter i denne perioden 

 

3. Saker 

• Ordinært vedlikehald og organisering av aktivitet 

• Banegodkjenning 

 

4. Val: 

Rune Gram og Hilde Johanne Myklebust ynskjer å trekka seg ut av styret. 

Nye inn er Vigdis Lio som sekretær /kasserar og Kenneth Jensen som styremedlem. 

 

Leiar:    Håvard Nilsen 

Sekretær/kasserar:  Vigdis Lio 

Styremedlemmar:  Ove Birger Røneid, Kenneth Jensen 

 

 

5. Medlemstal 

Inga køyring på vår-sesongen, men ganske stabilt frammøte av 6-7 personar frå 

august månad. Alder frå 7-15 år. 

 

6. Særforbund 

Norges Motorsportforbund, NMF 

 

7. Økonomi/mottekne midlar 

Motteke kulturmidlar frå Årdal Kommune pålydande 7000 kr. Disse vart tildelt med 

bakgrunn i å utdanne fleire sikkerheitsleiarar for å kunne halde aktiviteten på bana 

gåande. Elles har vi kun inntekter på sykkel utleige. 

Av utgifter så har vi hatt løpande utgifter på drivstoff, samt innkjøp av nokre 

slitedeler til utleige-syklane. 

Gruppa har og brukt midlar til kursing av sikkerheitsleiarar. 



 
 

8. Anlegg 

Bana er godkjent som treningsbane av Norges Motorsportforbund. Godkjent i år, 

men med nokre anmerkningar som må utbetres. 

 

9. Oppgåver i året som kjem 

• Utbetring av bane ihht godkjenningsrapport frå NMF 

• Beslutning angåande Bobcat på Kaupanger 

 

10. Budsjett 2021 

Det vert satt opp 15000,- kr i løpande driftsutgifter. 

- Det forutsetter inntekter for inndekning av dette. 

 


